
 

Skolebestyrelsesmøde på Afd 
Skjoldborgsvej 

mandag d. 26/3-14 kl. 19.00-21.00 
på Skoletorvet 

 

Møde indkaldt af: Gitte Olander og Jan Voss 

Referent:  

Ordstyrer: Gitte Olander 

Deltagere: Forældrerepræsentanter, medarbejdere, elever og ledelse på Ullerup Bæk Skolen 

Dagsorden: 
 

Ansvarlig Tildelt tid 

1. Godkende referat fra sidste møde Gitte O.  

2. Nyt fra elevrådet 
 
Elevråd fra Skolesvinget  
Elevråd fra Nørre Allé 

Elevråd Skjold 

 30 min. 

3.  Drøftelser og beslutning 
 

a) Skolereformen 2. - oplæg om den lokale proces 
Skolebestyrelsen nedsætter en arbejdsgruppe, der arbejder 
videre med processen i forhold til inddragelse af 
forældrene. Arbejdsgruppen består af: Jan, Gitte, Rene, 
Lars, Rikke eller Lotte. Jan indkalder når forudsætningerne 
er på plads. 

 
 

b) Sponsorbetalte legepladser (Læs bilag) Skolebestyrelsen 
skal tage stilling til, om der skal ansøges om 
sponsorbetalte legepladser på Ullerup Bæk Skolen til 
kommunens Økonomiudvalg. 

i. Afdelingsrådet på Skolesvinget har beskrevet 
en ansøgning til økonomiudvalget for at 
etablere nye legepladser. Skolebestyrelsen 
bedes diskutere: 

 Det principielle spørgsmål om sponsorbetalte 
legepladser  

 Skal vi brede ideen ud og bruge samme model på 
Skjoldborgsvej? 

 
 

c) Henvendelse til kommunalbestyrelsen og politiet 
vedrørende trafiksituationen omkring afd. Skjoldborgsvej.  
Efter drøftelse i det lokale afdelingsråd ønskes drøftelse og 
beslutning herom i SB. 
 
 

 

  



 

 

4. Nyt fra afdelingerne. Skolebestyrelsen orienteres om de 
vigtigste udviklinger og spørgsmål fra de tre afdelinger.  

1.  Skolesvinget  

2.  Skjold  

3.  Nørre allé:  

b) Status på skolens økonomi  

c) Skolebestyrelsesvalg 2014-2018 

 

  

5. Evt. 

Ønske om flytning af SB mødet d. 19 marts til 26 marts 
  

   

   

   

 

 

  
 

Referat: 

 

Tilstede ved mødet: 

Forældre – Gitte O. (mødeleder), Rikke N., Lotte R., Henrik V., Rene L., Nicklas A., 

Elever – to deltagere fra Skolesvinget, én fra Skjoldborgsvej. 

Medarbejdere – Henriette C., Steven K. 

Ledelse – Jan V., Anne Bodil J., Lars A., Nils J. (referent). 

 

Referatet medbringes på næste møde (til underskrift). 

 

Nyt fra elevrådet. 
Fra Skolesvinget - Kort referat fra emneuge og hvad de tjente penge skulle bruges til……bl.a. nogle 
praktiske ting på skolen, som kan bruges i frikvarterer. Planer om at holde loppemarked. 
Fra Skjoldborgsvej – ønske om flere aktiviteter på skolen, elevrådet har snakket om opførsel, sprog 
og konsekvenser på skolen. Ønske om brug af computere i pauser og udvidet indeordning. 
 
Kort gennemgang om budget og regnskab jf. det udsendte bilag.  
Skolebestyrelsen ønsker et enkelt overskueligt regnskab og budget også for de enkelte afdelinger. 
Det er vigtigt at man kan følge med i at pengene følger barnet, og at der er styr på 
personaleressourceforbruget. 
 
Vedr. valgmøde og skolereform: 
Jan V. gennemgik forslag til skolebestyrelsen om valgmøde, skolebestyrelsens årsberetning m.m. 
Den endelige beslutning - om valgmøderne skal være et samlet forum, eller må deles på de enkelte 
afdelinger ligger i vores valgbestyrelse. Jan V. tager punktet med til overvejelse og til 
valgbestyrelsen. 
Hvordan inddrages forældrene i arbejdet vedr. skolereformen? Spørgsmålet gav anledning til en del 
debat bl.a. om, hvordan vi får aktiveret/engageret forældrene til at dukke op til møderne. 
Skolebestyrelsen ønsker at invitere Skole og Forældre for at komme med en orientering om 
skolereformen. 
Skolebestyrelserne skal klædes på. Gitte O. tager dette med til skolebestyrelsernes fællesråd. 
 
Sponsorbetalt legeplads: 
Bilag eftersendes. 
Det vigtige er det principielle spørgsmål, som skal afprøves i Fa. Kommunes økonomiudvalg. 



Afdelingsrådet fra Skolesvinget sender en ansøgning. 
Gitte O. og Jan V. formulerer en generel skrivelse, der vedlægges ansøgningen. 
 
Nyt fra afdelingerne: 
Lars A. gav en kort orientering fra Skolesvinget og fremhævede bl.a. den gode stemning i 
personalegruppen. 
Anne Bodil fremhævede indskrivningen til kommende 0. kl. med 108 nye elever på vej, trivselsdage 
og besøg af Byrådet d. 29/1-14, hvor Gitte O. deltager. 
Nils J. nævnte terminsprøver, juleafslutningen, faste ansættelser, fysiklokaler m.m. og kunne 
fremhæve den gode stemning i personalegruppen. 
 
Evt. 
Jan V. og Gitte O. udarbejder og udsender en foreløbig dagsorden, så alle kan nå at få punkter med 
på den endelige dagsorden. 
Flytte næste møde fra d. 19. marts til d. 26. marts – skolebestyrelsen opfordres til at sende en 
tilkendegivelse til Gitte O. senest torsdag d. 23. januar 2014 kl. 12. 
Gitte O. har sendt en nytårshilsen til alle forældre. 
Mobiltelefoner og Ipads i undervisningen - kan tages op på afdelingsrådet. 

   

 

 

 


